



Administrative Decision (117/2025)

Listing of Guaranteed non-convertible Bonds for Sea Glider LLC. (Series 1)

قرار إداري (2025/117)

إدراج سندات مضمونة غير قابلة للتحويل لشركة طائفة المحيط الشراعية ش.م.م (الاصدار الأول)

Pursuant to:

- The Royal Decree No. 18/2019 promulgating the commercial companies' law.
- The Royal Decree No.5/21 to transfer Muscat Securities Market to a closed joint stock company named Muscat Stock Exchange.
- The Royal Decree No.46/2022 promulgating securities law.
- The Article of Association of Muscat Stock Exchange SAOC.
- Financial Services Authority Decision No. (30/2025) dated 12/08/2025, approving the prospectus of issuing guaranteed non-convertible Bonds for Sea Glider LLC (GBSG), and the allotment results approval at a size of OMR 73,499,000 divided into 734,990 bonds, at a value of OMR 100 per bond, and interest rate of 7% per annum.

استناداً إلى:

- المرسوم السلطاني رقم [2019/18] بإصدار قانون الشركات التجارية.
- المرسوم السلطاني رقم [2021/5] بتحويل سوق مسقط للأوراق المالية إلى شركة مساهمة عمانية مقفلة باسم شركة بورصة مسقط.
- المرسوم السلطاني رقم [2022/46] بإصدار قانون الأوراق المالية.
- النظام الأساسي لشركة بورصة مسقط [ش.م.ع.م].
- إلى قرار هيئة الخدمات المالية رقم (2025/30) الصادر بتاريخ 2025/08/12 م، باعتماد نشرة اصدار سندات مضمونة غير قابلة للتحويل لشركة طائفة المحيط الشراعية ش.م.م (GBSG) واعتماد نتائج الاكتتاب بقيمة قدرها 73,499,000 ر.ع مقسمة إلى 734,990 سند بقيمة قدرها 100 ر.ع للسند الواحد، وبفائدة سنوية قدرها 7%.

And according to:

- The recommendation of Market Operations Department.

ووفقاً لـ :

توصية دائرة عمليات السوق .

It has been decided:

تقرر الآتي:

Article (1): The bonds shall be listed in the Bonds and Sukuk Market until maturity date on 01/07/2029.

المادة (1): تدرج السندات في سوق السندات والصكوك حتى تاريخ استحقاقها في 2029/07/1.

Article (2): This decision shall be effective as from Tuesday 16/09/2025.

المادة (2): يُعمل بهذا القرار اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 2025/09/16.

Haitham Salim Al Salmi
Chief Executive Officer

بورصة مسقط
MUSCAT STOCK EXCHANGE

هيثم بن سالم السالمي
الرئيس التنفيذي

Issued: 22 Rabi-al Awwal 1447 H
Corresponding to: 15 September 2025

صدر في: 22 ربيع الأول 1447 هـ
الموافق: 15 سبتمبر 2025 م